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tālrunis 63122707, mobilais tālrunis 26603299 
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2024. gada 11. jūlijā         Nr. TND/24/7 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2024. gada 11. jūlijā plkst. 10.30 
Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 
balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 
tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.30 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja 
Dace Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes jautājumu izskatīšana audioierakstā fiksēta ieraksta 
laikā no 00:00:00 līdz 01:23:06, no 00:00:00 līdz 00:58:04, no 00:00:00 līdz 00:34:32. 

Sēdē piedalās: 

- Izglītības, kultūras un sporta komitejas astoņi balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Sandis 
Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris Liepiņš (līdz plkst. 13.20), 
Rimants Liepiņš (līdz plkst. 13.05), Edīte Zelča; 

(nepiedalās deputāte Inga Priede – atrodas komandējumā); 

- deputāts Mārtiņš Limanskis, 
- deputāte Dace Lebeda, 
- deputāts Juris Šulcs; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 
- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece, Ivars Liepiņš, Laura Stūrīte, Ingrīda Smuškova, 
Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, Arturs Vinbergs; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 
- Kristīne Belte – Tukuma Mākslas skolas direktores vietniece, 
- Marita Bērziņa  Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece, 
- Svetlana Buza – Tukuma pirmsskolas izglītības iestādes “Vālodzīte” vadītājas vietniece 
(izglītības jomā), 
- Silva Freimane – Tukuma novada pamatskolas “Spārni” direktore, 
- Inga Kalniņa – Tukuma Mākslas skolas direktore, 
- Sergejs Kovaļovs – Tukuma Sporta skolas direktors, 
- Gundega Guna Laganovska – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste, 
- Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste, 
- Reinis Mironovičs – Tukuma novada pamatskolas “Spārni” saimnieks, 
- Edīte Pavličenko – Tukuma pirmsskolas izglītības iestādes “Lotte” vadītāja, 
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- Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja, 
- Jeļena Šnikvalde  Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece; 

citi: 
- Guntis Zariņš – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnālists. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 
1. Par grozījumiem Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijas nolikumā. 
2. Par Tukuma 3. pamatskolas nolikuma apstiprināšanu. 
3. Par Tumes pamatskolas nolikuma apstiprināšanu. 
4. Par Cēres sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 
5. Par grozījumiem Pūres pamatskolas nolikumā. 
6. Par grozījumu Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā “Par Kultūras komisijas 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu” (prot. Nr. 13, 3. §). 
7. Par Irlavas pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 
8. Informatīvais ziņojums par Tukuma novada pamatskolu “Spārni”. 
9. Informatīvais ziņojums par pirmsskolas izglītību novadā. 
Darba kārtības papildu jautājumi: 
10. Par noteikumu “Par pašvaldības finansēto pedagogu darba slodzēm” apstiprināšanu. 
11. Par profesionālās ievirzes izglītības programmas “Vizuāli plastiskās mākslas VI” 

īstenošanas uzsākšanu Tukuma Mākslas skolā. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Sēdes vadītāja Dace Adiņa aicina balsot par sēdes darba kārtību, iekļaujot tajā divus 
papildu jautājumus, ja deputātiem nav ierosinājumu vai priekšlikumu. 

Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Rimants Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 
sistēmā, tāpēc vārdiski balso “PAR”. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  
NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
  

1. Par grozījumiem Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijas nolikumā. 
2. Par Tukuma 3. pamatskolas nolikuma apstiprināšanu. 
3. Par Tumes pamatskolas nolikuma apstiprināšanu. 
4. Par Cēres sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 
5. Par grozījumiem Pūres pamatskolas nolikumā. 
6. Par grozījumu Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā “Par Kultūras komisijas 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu” (prot. Nr. 13, 3. §). 
7. Par Irlavas pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 
8. Informatīvais ziņojums par Tukuma novada pamatskolu “Spārni”. 
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9. Informatīvais ziņojums par pirmsskolas izglītību novadā. 
10. Par noteikumu “Par pašvaldības finansēto pedagogu darba slodzēm” apstiprināšanu. 
11. Par profesionālās ievirzes izglītības programmas “Vizuāli plastiskās mākslas VI” 

īstenošanas uzsākšanu Tukuma Mākslas skolā. 

Ņemot vērā vairāku pašvaldības izglītības iestāžu uzaicināto pārstāvju piedalīšanos, sēdes 
vadītāja Dace Adiņa rosina vispirms izskatīt darba kārtības 11. un 10. jautājumu. Deputātiem nav 
iebildumu. 

11. § 
Par profesionālās ievirzes izglītības programmas “Vizuāli plastiskās mākslas VI” 

īstenošanas uzsākšanu Tukuma Mākslas skolā 

ZIŅO: Inga Kalniņa – Tukuma Mākslas skolas direktore. 
JAUTĀJUMI: Edīte Zelča, Dace Lebeda, Juris Šulcs. 
ATBILDES: Inga Kalniņa, Kristīne Logina. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par profesionālās 
ievirzes izglītības programmas “Vizuāli plastiskās mākslas VI” 
īstenošanas uzsākšanu Tukuma Mākslas skolā” 

10. § 
Par noteikumu “Par pašvaldības finansēto pedagogu darba slodzēm”  

apstiprināšanu 
ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 
JAUTĀJUMI: Dace Adiņa. 
ATBILDES: Kristīne Logina, Jeļena Šnikvalde, Dace Strazdiņa. 
DEBATES: Edīte Zelča, Ivars Liepiņš, Juris Šulcs, Mārtiņš Limanskis, Dace Strazdiņa, Sergejs 
Kovaļovs, Oskars Kambala, Edīte Pavličenko, Kristīne Logina, Modris Liepiņš, Mārtiņš 
Limanskis, Dace Adiņa. 

Notiek debates par pedagogu palīgiem skolās un pirmsskolas izglītības iestādēs darbam 
ar izglītojamajiem ar kodu 01015611, 01015711 un 01015811. 

Notiek debates par pedagoģiskajām slodzēm un finansējumu profesionālās ievirzes 
izglītības iestādēs. 

Ivars Liepiņš norāda, ka lēmuma projekts par slodzēm profesionālās ievirzes izglītības 
programmām nav izdiskutēts un tas nav saskaņots ar Finanšu nodaļu. Pauž viedokli, ka par agru 
skatīt paaugstināšanu no šā gada 1. septembra. Nesaskata budžetā šādu iespēju. 

Kristīne Logina atgādina, ka jautājums skatīs jau pirms 2024. gada budžeta 
apstiprināšanas, bet tika atlikts. 
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Dace Strazdiņa rosina lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejai. Izsaka 
priekšlikumu jautājumu neatlikt, bet skatīt kopā ar nākamā gada budžetu, attiecīgi paredzot 
atbildīgo par izpildi. Bez šīm izmaiņām nav izredzes attīstībai. 

Juris Šulcs rosina šo ņemt vērā, izskatot 2025. gada budžeta projektu. Norāda, ka primāri 
deputāti – politiķi nosaka prioritātes budžeta veidošanai. 

Sergejs Kovaļovs izsakās, ka Tukuma Sporta skolas audzēkņu un treneru skaits pieaudzis 
dubultā, bet administratīvie resursi palikuši 2015. gada līmenī. Piebilst par Tukuma Sporta skolas 
iecerēm paplašināties visa novada teritorijā, bet tam nepietiek resursu. Runāts tiek jau divus 
gadus, bet uz priekšu nav tikts. Lūdz pieaicināt uz budžeta projekta gatavošanu. 

Dace Strazdiņa piebilst, ka turpmāk aicinās ekspertus, praktiķus no izglītības iestādēm 
piedalīties sēdēs. 

Dace Adiņa rosina dalībai darba grupās aicināt arī Izglītības un kultūras komitejas 
deputātus. 

Mārtiņš Limanskis atgādina diskusiju pagājušajā gadā, lemjot par divām slodzēm un 
algu, un bažām, ka veidosies šāda situācija. Rosina virzīt lēmuma projektu uz Finanšu komiteju. 

Ivars Liepiņš un Dace Strazdiņa paskaidro, ka par slodzēm pirmsskolas izglītības 
iestādēm ar Finanšu nodaļu ir saskaņots. 

Edīte Pavličenko detalizēti paskaidro reālo situāciju pirmsskolas izglītības iestādēs. 
Aicina šobrīd nemainīt esošo kārtību, bet no 2025. gada 1. janvāra pāriet uz 1,884. 

Notiek debates par apkopēju, pirmsskolas izglītības skolotāju un skolotāju palīgu slodzēm, 
par grozījumu ietekmi uz budžetu un uz darbinieku algām. 

Mārtiņš Limanskis rosina līdz Finanšu komitejai izvērtēt pārejas periodu un 
atvieglojumus reorganizētajām izglītības iestādēm. 

Dace Adiņa, rezumē, ka no noteikumu projekta tiek izslēgts par direktora vietnieka un 
metodiķa slodzi profesionālās ievirzes izglītības iestādēs, lēmuma projektā tiek norādīts, ka, 
izstrādājot pašvaldības 2025. gada budžetu, tiek plānoti finanšu līdzekļi slodzēm profesionālās 
ievirzes izglītības iestādēm. Aicina balsot par lēmuma projekta ar labojumiem virzīšanu 
izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
virzīt izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par noteikumu 
“Par pašvaldības finansēto pedagogu darba slodzēm” apstiprināšanu” 
ar labojumiem. 

1. § 
Par grozījumiem Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijas nolikumā 

ZIŅO: Gundega Guna Laganovska – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 
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NOLEMJ: virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 
Tukuma Raiņa Valsts ģimnāzijas nolikumā”. 

2. § 
Par Tukuma 3. pamatskolas nolikuma apstiprināšanu 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 
Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma 
3. pamatskolas nolikuma apstiprināšanu” 

3. § 
Par Tumes pamatskolas nolikuma apstiprināšanu 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 
Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: virzīt tālākai izskatīšanai domei projektu “Par Tumes pamatskolas 
nolikuma apstiprināšanu”. 

4. § 
Par Cēres sākumskolas nolikuma apstiprināšanu 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 
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NOLEMJ: virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Cēres 
sākumskolas nolikuma apstiprināšanu”. 

5. § 
Par grozījumiem Pūres pamatskolas nolikumā 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 
Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem 
Pūres pamatskolas nolikumā”. 

6. § 
Par grozījumu Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā  

“Par Kultūras komisijas nolikuma un sastāva apstiprināšanu” (prot. Nr. 13, 3. §) 
ZIŅO: Laura Stūrīte – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas vadītāja. 
IZSAKĀS: Dace Adiņa. 

Dace Adiņa piebilst par nepieciešamību līdz domes sēdei lēmumā precizēt informāciju 
par komisijas locekli. Aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumu 
Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā “Par Kultūras 
komisijas nolikuma un sastāva apstiprināšanu” (prot. Nr. 13, 3. §)”. 

7. § 
Par Irlavas pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai  

Valsts Heraldikas komisijā 

ZIŅO: Ingrīda Smuškova – Tūrisma un mantojuma attīstības nodaļas vadītāja. 
Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Irlavas pagasta 
ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā”. 

8. § 
Informatīvais ziņojums par Tukuma novada pamatskolu “Spārni” 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja, 
Silva Freimane – Tukuma novada pamatskolas “Spārni” direktore. 
IZSAKĀS: Dace Adiņa, Reinis Mironovičs, Juris Šulcs, Jeļena Šnikvalde, Dace Lebeda, Silva 
Freimane. 
DEBATES: Juris Šulcs, Dace Strazdiņa, Jeļena Šnikvalde, Ivars Liepiņš, Dace Adiņa. 

Dace Strazdiņa informē un sniedz prezentāciju par Tukuma novada pamatskolu “Spārni”, 
Silva Freimane papildina un atbild uz deputātu jautājumiem. 

Dace Adiņa piebilst, ka pašvaldības administrācijas Attīstības nodaļa nav informēta par 
Tukuma novada pamatskolas “Spārni” pārcelšanu. 

Ivars Liepiņš paskaidro nepieciešamību līdz augustam izvērtēt speciālās izglītības 
nodrošināšanu novadā, ir Izglītības pārvaldes dati par novadu kopumā, jāsaprot izmaksas. 

Notiek debates par variantu Tukuma novada pamatskolai “Spārni” pārcelties uz Kandavu. 
Dace Lebeda piebilst, ka satrauc pedagogu viedoklis par paredzamo pārcelšanos uz Irlavu. 

Jautā, kas notiks ar ēku Lamiņos un kas vēl papildus būs nepieciešams no pašvaldības. 
Silva Freimane atbild, ka darbinieki informēti un gandrīz visi gatavi braukt uz darbu 

Irlavā. Tiek gaidīts deputātu lēmums, jo skaidrs, ka no šā gada 1. septembra skola uz Irlavu 
nepārcelsies.  

Dace Adiņa rezumē, ka vajadzīgi dati par nepieciešamo finansējumu, lai Tukuma novada 
pamatskolu “Spārni” pārceltu uz Irlavu, aicina balsot par informatīvā ziņojuma pieņemšanu 
zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  8 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris 
Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par Tukuma novada 
pamatskolu “Spārni”. 

Deputāti Rimants Liepiņš plkst. 13.05 un Modris Liepiņš plkst. 13.20 pārtrauc dalību sēdē 
un iziet no sēžu zāles. 

9. § 
Informatīvais ziņojums par pirmsskolas izglītību novadā 

ZIŅO: Marita Bērziņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece. 
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IZSAKĀS: Kristīne Logina, Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ivars Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, 
Dace Strazdiņa. 

Marita Bērziņa informē un sniedz prezentāciju par pirmsskolas izglītības nodrošināšanu 
novadā, kā arī atbild uz deputātu jautājumiem. 

Sandis Čilipāns izsaka viedokli, ka tiek iets pretēji pašu lemtajam, akcentu šobrīd liekot uz 
izglītības iestādēm pilsētās. 

Ivars Liepiņš papildina informāciju par reālajām izmaksām viena bērna uzturēšanai 
pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādē, kas provizoriski ir 400 euro mēnesī. Dzimstība pēdējos 
gados samazinājusies par 20 %. Kopā ar privāto pirmsskolas izglītības iestādi novadā 277 brīvās 
vietas bērnudārzos. Tiek apmaksāta pustukšo bērnudārzu uzturēšana perifērijā, bet 160 bērni, kas 
dzīvo tuvu pilsētai, apmeklē bērnudārzus Tukumā. Problēma ar noslodzi, tāpēc iespējams, ka visas 
pirmsskolas izglītības iestādes novadā pašvaldība nevarēs atļauties. 

Notiek debates par pirmsskolas izglītības iestāžu piepildījumu. 
Dace Strazdiņa un Jeļena Šnikvalde, atbildot Mārtiņam Limanskim, skaidro par 

izglītojamajiem ar kodiem, kā arī par iestāžu vadītāju motivēšanu sameklēt bērnus, kas neapmeklē 
pirmsskolas izglītības iestādes. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  6 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Edīte 
Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 
"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par pirmsskolas izglītību 
novadā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 13.25. 

Sēdes vadītāja 
komitejas priekšsēdētāja  (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 
lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas 
(ES) 2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko 
atceļ Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 
juridisku pienākumu. 


